



Adlerbogen

## Das erklärte Badge The explained badge

Klaus Kietzmann

EAASDC Honorary Lifetime Member

Everybody knows this situation. You're standing in front of a person and you're looking at the badge asking, "What the hell should this mean?" Therefore, I like to explain some badges in a little series.

On the club website of the Thunder Mountain Travellers you can read the explanation (only in German): <Of course, we like to travel as our club name indicates.

Our badge shows a case, a dancing couple under the eagle arch and a waiting bus. The badge symbolizes for us the square dancer in the thunder mountain district. The eagle arch is a monument on the Moltke rock. The Thunder mountain is the highest mountain in Palatinate.>

Jeder kennt die Situation. Man steht vor einer Person mit einem Badge und fragt sich, was ist da abgebildet und was hat das mit dem Klub zu tun? Daher möchte ich in einer kleinen Serie einige Badges erklären.

Auf der Klub-Website der Thunder Mountain Travellers findet man folgende Erklärung: <Natürlich sind wir, wie es der Name sagt: reisefreudige Square Dancer.

Unser Badge zeigt einen Reisekoffer, das Tanzpaar unterm Adlerbogen und den wartenden Reisebus. Das Badge symbolisiert für uns den Square Dance im Donnersbergkreis. Der Adlerbogen ist ein Denkmal auf dem Moltkefelsen des Donnersbergs. Dieser ist mit 687 m der höchste Berg der Pfalz.>

Liebe Klubvorstände,

wer hier die Erklärung des Badges seines eigenen Klubs vermisst, darf mir gerne eine eigene Erklärung zusenden. Ich werde diese dann bevorzugt veröffentlichen.

Der Editor



Dear club boards,

those who are still missing the explanation of their own badge, can send me an own explanation. I will it published preferentially.

The Editor